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Nieuwe bestuursleden 

Ieko Sevinga, Cor Loeffen en Jacques Marée zijn toegetreden toe tot het Algemeen 

Bestuur van het KWPN. Zij volgen daarmee Leontine ter Harmsel-Zanderink, René van 

Klooster en Berlinde Middelbrink op, die alle drie niet herkiesbaar waren. 

De voordracht werd woensdagavond in de Ledenraadsvergadering gedaan door de 

Vertrouwenscommissie, bestaande uit Marie-Louise Moerings (voorzitter), Jolien van 

Ballegooijen en Leon Diepman. De Ledenraad ging akkoord met deze voordracht, 

waardoor de toetreding van de nieuwe bestuursleden een feit is.  

Ieko Sevinga is volgens de Vertrouwenscommissie een toegankelijk, aimabel, dynamisch 

persoon met zeer ruime en brede bestuurservaring. Hij is momenteel commissaris bij  

DPG Media Nederland, daarvoor lid van de groepsdirectie, chief information en operations 

officer, directeur Organisatie-ontwikkeling en Performance bij Rabobank; lid raad van 

bestuur bij Van Lanschot; statutair directeur bij Kempen & Co/Dexia; consultant bij 

McKinsey & Company, non-executive director MerweOord en voorzitter van de Stichting 

Nederlands Olympiade Paard (NOP). Ieko Sevinga heeft van 2003 tot 2012 de functie van 

penningmeester van het KNHS-bestuur vervuld en is in 2018 aangesteld als intermediair 

om de samenwerking tussen de Ledenraad en het bestuur van de KNHS te optimaliseren. 

Kort samengevat heeft hij bestuurlijk een sterk gevuld CV. “Wij menen dat hij naast zijn 

ruime bestuurservaring ook bekend is met de hippische sport, zowel op nationaal als 

internationaal niveau. Zijn vrije tijd wordt onder meer actief besteed aan de fokkerij en 

gebruik van het Gelders paard en het tuigpaard”, aldus de leden van de 

Vertrouwenscommissie.   

Het tweede nieuw aangetreden bestuurslid is Jacques Marée: als dierenarts/ondernemer 

heeft hij veel kennis van de fokkerij en gezondheid van het paard. Jacques Marée is 

nauw betrokken bij de dressuurpaardenfokkerij van zowel merries als hengsten. Hij is 

nauw betrokken bij de dressuursport, van basis tot en met de internationale Grand Prix. 

Hij is zeer regelmatig op evenementen en wedstrijden te vinden. “Wij hebben gemeend 

in de heer Marée een zeer betrokken bestuurder gevonden te hebben met ruime ervaring 

op (dressuurpaarden)fokkerij die onze dressuurpaarden fokkers kan informeren met 

betrekking tot fokkerijtechnische zaken.” 

Ook toegetreden tot het KWPN-bestuur is Cor Loeffen, tot voor kort voorzitter van de 

hengstenkeuringscommissie springen van het KWPN. De Vertrouwenscommissie: “Cor 

Loeffen heeft een zeer grote kennis van en een passie voor het KWPN paard, de 

pedigrees maar kent ook de leden. Hij is zeer toegankelijk voor de leden en kan hen met 

zijn uitgebreide kennis goed te woord staan. We verwachten dat hij de 

(spring)paardenfokkerij een boost kan geven, en potentiële leden kan overtuigen van de 

kwaliteiten van ons stamboek. Gezien zijn ervaring en werkzame leven weet de hij de 

sterke maar ook zeker de zwakkere plekken van onze vereniging te benoemen en hij wil 

zijn medewerking verlenen om onze vereniging toekomst bestendig te maken. Hij heeft 

een hoog gehalte KWPN-DNA.” 

Begroting 2024 goedgekeurd 

In de voorgaande Ledenraadsvergadering van 11 oktober jl. is de conceptbegroting 2024 

gepresenteerd en toegelicht, nadat de Financiële Commissie deze al op detailniveau met 

de penningmeester en het hoofd afdeling Financiën had besproken en hierover positief 

heeft geadviseerd. De afgelopen weken is de conceptbegroting in de regio’s besproken. 

In de Ledenraadsvergadering van woensdag 13 december jl. stond de begroting 2024 



 

voor definitieve vaststelling op de agenda van de Ledenraad. Het uitgangspunt was om 

de kostenstijgingen zoveel mogelijk bij de leden weg te houden. Hierom worden 

tariefstijgingen op onderdelen lager of niet doorgevoerd. De Ledenraad gaf vervolgens 

haar goedkeuring op de begroting 2024 en het jaarplan 2024. Een toelichting op de 

begroting wordt gepubliceerd in het eerste KWPN Magazine van 2024. 

Informatie Fokkerijraden 

Ralph van Venrooij gaf een toelichting op de ontwikkelingen binnen de diverse 

Fokkerijraden. De Fokkerijraden Dressuur- en Springpaard hebben na de vorige 

Ledenraad onder andere nog een online vergadering gehad op woensdag 15 november. 

Het verrichtingsonderzoek en de hengstenselectie is besproken. Op grote lijnen blijft het 

selectiebeleid gelijk aan selectieronde 2022/2023. Wel heeft er een uitgebreide discussie 

plaatsgevonden aangaande het wel of niet geven van toelichting bij de hengsten die 

afgewezen worden in de tweede bezichtiging. Het blijkt een complexe discussie te zijn 

met tegenstrijdige belangen. Om deze reden is besloten om ter inventarisatie een 

stemming te houden, waarbij de mogelijkheid werd geboden om indien gewenst een 

motivatie aan te leveren. Elk individueel lid van de Fokkerijraden Dressuur en Springen 

heeft aangegeven voor of tegen het verstrekken van toelichtingen te zijn. De uitkomst 

van de stemming en aangeleverde motivaties zijn voorgelegd aan het Algemeen Bestuur. 

Deze heeft na zorgvuldige overweging van de actuele situatie - waarin aanzienlijke 

wijzigingen zijn doorgevoerd in het hengstenselectietraject - en gezien de meerwaarde 

die de toelichting biedt voor de talrijke fokkers en bezoekers, alsook rekening houdend 

met de stemverhouding binnen de Fokkerijraden Dressuur- en Springpaard(8 stemmen 

voor toelichting en 6 stemmen tegen het geven van toelichting bij afwijzing) en de 

motivaties voor deze stemmen, besloten om de huidige werkwijze met betrekking tot het 

verstrekken van toelichting bij afwijzing in de tweede bezichtiging te handhaven. 

Desalniettemin zal aan de voorzitters van de hengstenkeuringscommissies uitdrukkelijk 

worden gecommuniceerd dat de toelichting een positieve insteek dient te hebben. Ook de 

Fokkerijraad Gelders paard had de evaluatie van het hengstenselectiebeleid op de 

agenda staan, deze is uitgebreid besproken en blijft gehandhaafd. 

Op 21 november 2023 heeft de laatste vergadering van de Fokkerijraad Tuigpaard 

plaatsgevonden. Hierin is onder meer het verrichtingsonderzoek geëvalueerd, en het 

hengstenselectiebeleid is besproken: deze blijft in lijn met het beleid van 2023. Ook is de 

verlening van het voorlopig keurschap geëvalueerd, deze blijft gehandhaafd. Ook de 

inrichting van de merrieselectie is besproken. De wens is er om tot meer spreiding in de 

cijfers bij de beoordeling te komen, om zo meer onderscheid zichtbaar te maken in de 

kwaliteit van de merries. Er wordt onderzocht hoe dit te realiseren.  

Aanpassing reglementen 

De RVO-verordening stelt dat ook niet-leden een paard moeten kunnen registeren of 

deelnemen aan keuringen. Derhalve is het Algemeen Reglement uitgebreid met enkele 

artikelen die de rechten beschrijven van fokkers die deelnemen aan (een) 

fokprogramma(’s) (5A), rechten van leden, als fokkers lid kunnen worden (5B) en 

rechten en plichten van het KWPN (5C). Een aantal adviezen van de Fokkerijraden heeft 

geleid tot aanpassingen van het selectiereglement merries, veulens, ruinen en niet-

goedgekeurde hengsten in de diverse fokrichtingen. De aangepaste reglementen worden 

binnenkort gepubliceerd op de website.  

  



 

Geschillencommissie 

Het KWPN heeft reeds een Arbitragecommissie voor geschillen tussen KWPN-leden 

onderling. Echter de fokkerijverordening schrijft voor dat er ook een geschillencommissie 

moet worden ingesteld waar ook fokkers/niet-leden aanspraak op kunnen maken. 

Derhalve is een Geschillenreglement Fokkerijzaken opgesteld, dat van toepassing is met 

betrekking tot geschillen:  

(a) tussen fokkers/leden onderling;  

(b) tussen fokkers/niet-leden onderling; 

(c) tussen fokkers/leden enerzijds en fokkers/niet-leden anderzijds;  

(d) tussen fokkers/leden hetzij fokkers/niet-leden enerzijds en het Algemeen Bestuur 

van het KWPN anderzijds;  

(e) tussen leden van het KWPN en personen wier lidmaatschap van het KWPN is 

geëindigd, indien en voor zover het Geschil is ontstaan uit een rechtsbetrekking die 

tussen partijen bestond voordat het lidmaatschap eindigde. Het Geschillenreglement 

Fokkerijzaken wordt op de KWPN-website gepubliceerd. 

Benoemingen 

Op de agenda van de Ledenraadsvergadering stonden enkele benoemingen voor de 

herkeuringscommissies. Na de voordracht zijn na akkoord van de Ledenraad de volgende 

personen benoemd voor hun eerste termijn:  

• Herkeuringscommissie Dressuur; de heer B. D`Hoore  

• Herkeuringscommissie Springen; de heer M. Priemis  

• Herkeuringscommissie Gelders paard; de heer W. Versteeg 

 

Afscheid Ledenraadsleden 

Van twee Ledenraadsleden werd tijdens de 

Ledenraadsvergadering van 13 december jl. fysiek 

afscheid genomen: Emmy de Jeu (Friesland) wordt 

vervangen door Alice Kimstra-Talsma) en Remco 

Zuidam (Limburg) wordt opgevolgd door Bob van 

Thoor. Henk de Man (Zuid-Holland, nog geen 

opvolger bekend) en Karolien Haemers (Noord-

Brabant, is in april opgevolgd door Margo 

Dinnissen) waren niet aanwezig maar werden 

uiteraard ook door voorzitter Andries van Daalen 

bedankt voor hun inbreng van kennis en tijd.  

 

  



 

Afscheid bestuursleden  

Tot slot nam voorzitter Andries van 

Daalen het woord bij het afscheid 

van de aftredende bestuursleden: 

René van Klooster, Berlinde 

Middelbrink en Leontine ter 

Harmsel. “Leontine kon helaas niet 

afwezig zijn, zij heeft drie jaar 

zitting gehad in het bestuur maar 

was niet herkiesbaar vanwege de 

naweeën van haar ernstige ongeluk. 

Ik wil hun alle drie bedanken voor 

hun inzet. Wij hebben met z’n 

vijven op een meer dan prettige 

manier samengewerkt, en stonden 

altijd schouder aan schouder. Op 

een later moment zullen we ook nog 

bij jullie afscheid stilstaan maar voor nu vast heel erg bedankt voor deze fijne 

samenwerking.” René van Klooster blikte terug op zijn zeven jaar bestuurslidmaatschap: 

“Ik kijk terug op intensieve momenten, maar bovenal heel veel mooie momenten. Het 

richting geven aan een vereniging is enorm complex, dat wordt vaak onderschat. In onze 

vereniging hebben mensen enorm veel passie en de daarbij behorende emoties, wat het 

ontzettend leuk maakt maar dus ook complex. Ik dank iedereen voor het in ons gestelde 

vertrouwen en wil tot slot mijn waardering en respect uitspreken voor onze voorzitter, 

Andries van Daalen.” “Tot slot sprak ook Berlinde Middelbrink de Ledenraad toe. “Het 

enige dat ik hier nog aan toe kan voegen is dat we met z’n allen niet moeten vergeten 

hoe mooi deze vereniging is, daar mogen we wel wat vaker trots op zijn. Er staat een 

vereniging die in mijn ogen heel lang mee kan, mits we allemaal de positieve insteek 

behouden en er energie in blijven steken.” 

 


